
Ayuntamiento de Castellón

1. Acta de la Junta Municipal del Districte Oest

Núm. d’Acta: 26

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 26 de febrer de 2018

Hora inici/fi: 19:30 h / 21:15 h

Lloc: Pl. Espanya, s/n

Membr  e  s as  s  istents:  

Sra. Verònica Ruiz Escrig
Sr. Carlos Feliu Mingarro
Sr. Casto Moya Macias
Sr. David Aguilar Ferrer
Sr. Pascual Barreda Martínez
Sr. José Vte. Álvarez Miravet
Sr. Pedro Bermúdez Bolos
Sra. Concepción Guillamón Albalate

M  embr  e  s a  b  sents:   

Sr. José Luis López Ibáñez
Sr. Fernando Vilar Moreno
Sr. Enric Climent Laguarda
Sr. Vicente Gonell Mulet
Sra. Lorena Bachero Colomer

Presidenta (Compromís)
CRegidor (P Popular)
Veí (Alcaldia)
Veí (CS e M)
AV Ctra. Borriol, Roser y adj
AV El Saboner
AV Grup Reis i Ctra. l’Alcora
AV La Joquera

Vicepresident (PSOE)(*)
Veí (Alcaldia)
Vocal (Compromís)
AV Pda. Benadressa 
AMPA CEIP Jaume I

EXCUSA A  B  S  È  NCIA (*)  
Secret  à  ri  a  :  
Inmaculada Arnau Picazo

La presidenta declara oberta la sessió i passa a tractar l’ordre del dia establert:

1. APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA JUNTA DEL DISTRICTE OEST CELEBRADA EL 29
DE GENER DE 2018

S'aprova  l'acta  de  la  Junta  del  Districte  Oest  celebrada  el  29  de  gener  de  2018  per
unanimitat dels membres de la Junta.

2. RESOLUCIÓ DE PROPOSTES

La presidenta dóna compte dels tràmits i  de les distintes solucions que s'han dut a terme
segons les propostes i suggeriments exposats pels membres de la Junta, i  la secretària de
la Junta llig els informes de cada negociat.



3. PRECS I PREGUNTES

La  presidenta  informa de la relació d'Ordres d'Execució que s'ha remés a  aquesta Junta
des del  Departament de Control Urbanístic, tant d'immobles com de solars del Districte
Oest, que s'han dut a terme durant l'any 2017 i que han sigut executades.

La Sra. Concepción Guillamón, representant de l'AV La Joquera, en primer lloc fa entrega
d'un escrit  que ella  mateixa  llegeix  a la Junta i  que  diu  íntegrament:  “L'AV  La Joquera
sol·licita el suport de la Junta de Districte Oest perquè la urbanització La Joquera siga sòl
urbà directament en el PGOU de Castelló de la Plana, de la mateixa manera que ho són
les  urbanitzacions de muntanya:  Tossal  de Vera,  Villalón,  La Devesa,  Els  Àngels,  Les
Oliveres i Les Galeres, perquè els veïns de les vivendes consolidades tinguen els mateixos
beneficis que la resta de ciutadans, tenint en compte la intervenció i col·laboració constant
de l'associació amb  aquest Ajuntament per a solucionar la irregularitat urbanística de la
zona. I si així estan d'acord els components de la Junta que conste en l’acta de la reunió
de 26 de febrer de 2018”.
Després passa un full als membres de la Junta per al seu suport amb la seua firma.

En  segon  lloc,  pregunta  per  la  reparació de  la  caseta  de fusta  de la  urbanització.  La
presidenta li informa sobre la situació d’aquest tema. Reitera la reparació del sostre de la
marquesina situada en la zona de la urbanització La Joquera. Proposa la instal·lació d'un
espill  a l'entrada de la  urbanització per falta de visibilitat. A més, reitera la neteja de la
rambla que està al costat de la zona. Finalment pregunta per les pintures dels murals, de la
qual cosa la presidenta li informa que s'està treballant en això i com es durà a terme el
tema.

El  Sr.  Jose Vte. Álvarez,  representant  de l'AV El Saboner,  comunica que les obres de
Facsa als carrers Canet lo Roig i Cinctorres s'estan executant. Fa entrega d'un escrit per al
seu tràmit en què sol·licita l'anul·lació de la senyalització de la zona de minusvàlids que hi
ha al carrer Canet lo Roig, 27 i que es pinte al carrer Cinctorres, 15.

El Sr. Pascual Barreda, representant de l'AV Ctra. Borriol, Grup Roser i Adjacents, adjunta
còpia d'uns escrits presentats el 27/12/17 amb registres d'entrada números 91583 i 91589
sobre l'anul·lació d'una bassa abandonada en una parcel·la sense tancar i la neteja d'un
solar  a  la  partida  Bovalar  perquè  se’n  faça  una  seguiment.  Sol·licita  instal·lació  d'un
protector per a no caure al barranc al camí de l’Enramada, encreuament amb quadra de
Sancho. Demana que s’incremente la freqüència de la fase verda del semàfor situat al
passeig Morella (al costat de l'avinguda de Vall d'Uixó), i que es netegen el barranc de Sol
(tram des del grup Sant Roc fins al grup Roser) i les runes d'obra de la quadra Natora (tram
entre  el  camí  de  l’Enramada  i  el  riu  Sec,  junt  amb un  col·lector  de  formigó  circular).
Finalment comenta que al camí Collet, al costat de la via de servei de la ronda Oest, a la
zona de la vorera, hi ha un escocell on falta plantar un arbre (morera).

El Sr. David Aguilar, vocal de Castelló en Moviment, sol·licita que se senyalitze el tram de
carril bici que no està senyalitzat a l’avinguda Quevedo, cap a l’avinguda de Vall d'Uixó.

I com que no hi ha més assumptes a tractar, s'alça la sessió, a les vint-i-una hores i quinze
minuts, de la qual s’estén aquesta acta, que firmen la presidenta i la secretària de la Junta,
en el lloc i la data al principi expressats.
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